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Έχει 

σημασία, εν ονόματι του Χριστού, να δεχόμαστε όλους τους ανθρώπους όπως 
είναι, διότι ο Χριστός μας λέγει: « ει αγαπάτε τους αγαπώντας ημάς ποία υμίν 
χάρις εστί; και γαρ ….. (περισσότερα…)
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